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Yttrande angående yrkande angående 
ombyggnation av Toftaåsens vård- och 
omsorgsboende,Toftaåsgatan 82 
 
Vi tycker att det är självklart att staden ska ha bra vård- och omsorgsboenden i kommunal 
regi. Det är viktigt med ändamålsenliga lokaler för hyresgästernas behov och personalens 
arbetsmiljö. Många av våra boenden är i behov av upprustning och ombyggnad, och ett 
exempel på detta är Toftaåsen. Vi har tillit till förvaltningens bedömning framför allt om 
att en ombyggnation är fördelaktig utifrån det framtida lokalbehovet, hushållandet av 
resurser och att åtgärden anses ha låg miljöpåverkan. Vi delar uppfattningen om att 
boendet behövs för att klara den demografiska utmaningen framåt och också ur ett 
evakueringshänseende. Det är viktigt att ha med sig att det finns en risk för en brist på 
platser om renoveringen senareläggs.  Med det sagt kan förvaltningen komma att föreslå 
inhyrning även i externa lokaler för att klara både befolkningsutveckling och 
renoveringsbehov i egen regi. Vi avser därför bifalla tjänsteutlåtandet.  
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